

图档名称: WS00U132 T1-UV随身手电筒 中英文说明书V2版 20210115

规格: 336mm(长)\*65mm (宽) (折后48mm\*65mm) / 材质: 105q铜板纸 / 工艺: 风琴折, 双面印刷 / 颜色: 黑白

制作时间: 2021/01/15

备注:出血线为3mm,红色部分为对折线及刀模,请勿印刷,刀模仅供参考,以实际开模打样确认为准。印刷成品色彩要鲜艳,有层次感。每张打样3份。

特别声明:图档版权归深圳市爱克斯达电子有限公司所有,私自泄露、修改、使用文档所产生的一切责任后果我司将追究到底。

# XTAR

# T1-UV Type-C Mini-sized Rechargeable **EDC UV Light**



## Introduction

T1-UV is a mini-sized rechargeable UV light, perfect for everyday carry. The delicate texture on both of its elegantly shaped body and button, makes it quite adorable. Type-C port brings charging more convenient. Its operation is so simple as just by pushing a single switch to toggle brightness and modes, T1-UV comes with different power levels (white light only) and a unique UV mode for disinfection and sterilization to enhance the user experience

### Features

It's true that T1-UV is a lightweight flashlight, yet this one has got amazing features:

- Rechargeable built-in battery allows the light to be used for a very long time. So user don't have to throw the light away when battery is finished or look around to buy a new battery
- A single push button switch is placed, guite simple for users to play with, even young kids
- While easy to operate, that doesn't mean it is just a mini Note: the light is not waterproof, and should not be used flashlight. It's more than that with many cool modes
- It has a solid build with aluminum casing and certainly will not break when crushed under body-weight

- The UV mode, not only can perform pretty well in sterilization, but also has some intriguing applications. such as hotel bed linens hygiene examination, counterfeit currency detection etc.
- Memory function is also added to enhance its flexibility

## **Parameters**

Model	T1-UV					
ANSI	Illumination Levels (White Light Mode Only)					
	Moonlight	Low	Mid	High	Turbo	UV
Brightness	2lm	50lm	150lm	300lm	500lm	0.5lm
Runtime	243min	109min	52min	19min	9min	28min
Drop Test	1.5m					
Built-in Battery Type	Rechargeable Li-polymer Cell					
Charging Voltage	5V					
Charging Hours	0.5hrs					
Size	Φ15.8mm*57.6mm(L)					
Weight	18.5q					

in contact with water.

## Operation

## 1. Charging

A solid red light at the switch turns on when charging: And turn into a solid green at full charge;

## 2. ON/OFF

Single press Push button Switch to turn on and enter white light mode:

Long press Push button Switch to turn off.

## 3. Push button Switch

Power on	Shutdown mode		
Single press	Press twice or more	Single press	Long press
Regulate white light brightness or (under colored light mode) toggle colored lights	Enter UV light mode	Power on and enter white light mode	Enter Turbo light mode

White light mode: Moonlight-Low-Mid-High-Strobe

## 4. Memory Function

All modes have a memory function that starting the light with each mode will bring back the last lighting option used at that mode

## After-sales

Please provide warranty number to our distributor to get after-sales service.

- 15 days free replacement
- 24 months free repair. If problem developed is beyond 24 months, we will offer free repair service but charge for parts used. The distributor will inform you material fee or related freight if any before repair.
- Lifetime technical support.

- 1. Damage caused by misuse or intentional abuse is not covered by the warranty.
- 2. You are recommended to store warranty info online: register and login www.xtar.cc - Member Center -Warranty Information.
- 3. Warranty number (9-13 digits) can be found on the package or product.

Global After-sales Email: service@xtar.cc

## Anti-fake inquiry

- 1. Scratch the anti-counterfeiting label on the package to get 18-digit number.
- 2. Input the number into the query page on www.xtar.cc (Contact Us - Anti-fake).



Warning: Do not direct the light towards the eves. Serious injury or blindness may occur by misuse.



## Shenzhen XTAR Electronics Co., Ltd Address: 5th Floor, No.77 Xinhe Rd, Shangmugu,

Pinghu Area, Longgang District, Shenzhen, Guangdong, China Zip Code: 518111 Website: www.xtar.cc Email: info@xtar.cc Tel: +86-755-25507076 Fax: +86-755-25507076

Made in China

# XTAR<sup>®</sup> Type-C可充迷你UV手电



# 产品介绍

T1-UV是一款适合随身携带的可充迷你UV手电。简身和按键 质感细腻,造型典雅,时尚感十足。Type-C接口,让充电高 效便捷。操作方式极其简单,通过单一按键便可完成亮度和 模式切换。这款小手电设有不同档位白光和独特的用于消毒 灭菌的UV模式,提升用户使用体验感。

## 产品特点

- 虽然T1是一款重量轻的小手电,但是它不同寻常: - 由于配有内置可充电电池, 手电可以长时间使用, 无需
- 电量用尽就得丢弃或到处寻找购买新电池 - 手电仅设有单一按键,相当容易操作,即便是小孩也可以
- 虽然使用简易, 却并不代表T1只是一款小手电。它有很多
- 炫酷的功能, 不止是照明 - 加入记忆功能,使用性更高
- 手电使用铝壳,构造结实,绝不会被身体压着就因此损坏
- UV模式除了用于消毒灭菌外,它还有一些有趣的应用,如 检查洒店床单是否更换 验钞等

ANSI	照明亮度(仅白灯模式下)				紫外灯模式	
	月光	低亮	中亮	競売	极亮	UV
亮度	2lm	50lm	150lm	300lm	500lm	0.5lm
续航时长	243min	109min	52min	19min	9min	28min
防跌落测试	1.5m					
内置电池类型	可充电锂聚合物电芯					
充电电压	5V					
充电时长	0.5小时					
RT	15.8mm(直径)*57.6mm(长)					
重量	18.5g					

注意:本产品不具防水功能,使用时请避免接触水源。

# 操作

手电充电时,开关处红色指示灯长亮;充满后,绿色指示 灯长亮。

# 2.开关机

单击开关: 开机并进入白光模式:

长按开关: 关机;

## 3.按键操作

开机状态		关机状态		
单机开关	双击或多击开光	单机开关	长按开关	
白光模式下切 换亮度	进入UV紫 外灯模式	开机并进 入白光模式	进入瞬时极亮档	

白光模式:月光—低—中—高—白光爆闪

## 4.记忆功能

使用各模式时,都会有记忆功能,即关闭手电再次开启 手电,选择使用模式,会进入该模式最后一次使用的照明 方式。

# 售后服务

请向经销商提供保修编号以获得售后服务。

15天免费换新。

2年内免费保修。若问题发生在2年之后,我们将提供免费 维修服务,但收取所用零件的费用。经销商会在维修前通 知您材料费或相关运费。 终身技术支持。

1.因用户使用、保管不当而产生的故障不享有免费包换和 保修。

- 2. XTAR建议您注册网络版保修卡: 登入www.xtar.cn—注册 一等入—会员中心—保修信息
- 3. 保修编号(9-13位)可在包装或产品上找到。

售后服务邮箱: service@xtar.cc

## 防伪查询

1. 刮开包装上的防伪标签,得到18位数字。 2. 将该号码输入www.xtar.cn上的查询页面 (联系我们-防伪查询)。



警告: 请不要将手电直射眼睛, 否则可能因误用而造成严重伤害或失明。



## 深圳市爱克斯达电子有限公司

地址: 广东省深圳市龙岗区平湖街道上木古社区新河路 77号5楼 邮编: 518111 官网: www.xtar.cc 邮箱: info@xtar.cc

电话: (+86) 755-25507076 传真: (+86) 755-25507076

中国制造